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INTERPELACJA

w sprawie ulgi w opłatach za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
dla mieszkańców budynków wielorodzinnych

Szanowny Panie Wójcie,

zwracam się z uprzejmą prośbę o wprowadzenie ulgi w opłatach za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi dla mieszkańców nieruchomości wielorodzinnych w gminie Chojnice. Obecna 
stawka opłaty śmieciowej ma wzrosnęć do 40 zł miesięcznie na jednego mieszkańca, co stanowi 
znaczący koszt, szczególnie dla emerytów oraz rodzin wielodzietnych zamieszkujących tego 
rodzaju nieruchomości.

Obecny system ulg przewiduje zniżki jedynie dla kompostujących mieszkańców domów 
jednorodzinnych, co wyklucza osoby zamieszkujące budynki wielorodzinne z możliwości 
skorzystania z ulgi.

W związku z tym wnioskuję o pójście za przykładem innych gmin i rozważenie wprowadzenia 
alternatywnej ulgi lub obniżenia opłaty dla mieszkańców budynków wielorodzinnych, co 
pozwoliłoby na bardziej sprawiedliwy system opłat za gospodarowanie odpadami, 
uwzględniający potrzeby różnych grup społecznych.

Mam nadzieję na pozytywne rozpatrzenie tej interpelacji i podjęcie działań w kierunku 
wypracowania sprawiedliwego systemu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Z poważaniem 
Kamila Mamczarek


